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Dagsorden:  
Tid  Emne  Referat  Ansvarlig  

19.00  1) Godkendelse af dagsordenen   Dagsorden godkendt   

  2) Åben for tilføjelser   Varnæsvigløb   

  3) Gennemgang af referatet   Ingen hængepartier   

  4) Generel orientering  Tumblingstævne – Karsten orienterer kort om 
forberedelserne, der er et godt samarbejde med Løjt. 
Fritidsrådet har givet et tilskud på kr. 5.000 til støtte for 
transport m.v. Sydbank har sponsoreret t-shirts.  
Bladet har deadline 8. marts.  
Generalforsamling – Kristian er dirigent og Helen skriver 
referat.  
Der er nævnt et par nye emner til afløsning for Klavs og 
Morten i bestyrelsen. De kontaktes endnu en gang.  
Anders vælger sang til generalforsamlingen.  
Hver afdeling får 5 minutter til at fremlægge beretningen.  
Det der skal fremlægges sendes til Karsten senest d. 13. 
marts.   

Karsten  

  5) Årshjul    Karsten  

  6) Nyt fra udvalgene – herunder 
bestyrelsen  

Gymnastik: Marts betyder opvisninger. Det er nu, de 

bedste weekender er i fokus. 

 

Rytmepigerne har været til opvisning i Ulkebøl. Tumbling 

og Heftige Herrer blev vist frem i Sønderborg denne 

weekend, og Heftige Herrer har også været en tur en 

voksenstævne i Sønderborg ugen inden.  

 

Nu melder de samme hold klar til Aabenraa Egnens 

opvisning i den kommende weekend. 

Det samme gør: Juniormix, Springpiger, Springdrenge, 

Springdannelse og Hold A´.VBIF er meget flot 

repræsenteret.  

 

Der bliver lagt så meget energi fra instruktører og 

hjælpere. Der er sommerfugle i maven hos mange.  

 

16.3 er der som nævnt tumblingstævne i samarbejde 

med Løjt IF i Løjt. Der ligger et kæmpe arbejde bag. 

Måske også mere end vi havde forestillet os, og 

Alle  



drejebogen bliver i hvert fald udførligt lavet til  en evt. 

næste gang.  

 

17.3 er det vores egen tur til at afholde opvisning. Vi er 

ved at have detaljer på plads, og beriget af gode 

hjælpere igen.  

 

Snart melder sæson 23/34 over and out, og så småt er vi 

ved at udvikle lidt på sæson 24/25.  

Fodbold:  

• Vinter sæsonen er næsten ved at være slut på 

kunstgræs, det er en super mulighed vi har hver 

vinter. Senior herre har udvidet deres trænings 

tider, sidst i marts starter deres kampe allerede 

• Vi har afholdt " opstartsmøde" for alle trænere, 

det var et godt og positivt møde. Hvor vi bla. 

drøftede udgiften omkring betalte dommere. Det 

ser ud til der igen kan være opbakning til vi 

dømmer selv, mega fedt. Så pt er jeg ved at 

samle en lille gruppe. Planen er vi mødes med 

dem i klubhuset, så de bliver godt " klædt" på til 

opgaven. Også skal de gerne selv få fordelt 

kampene. Jeg er meget positiv overfor, det skal 

nok lykkes. Fedt med frivillige der byder ind. 

• Alle mål er blevet tjekket af kommunen, og vi 

har fået et par nye. Så pt er alle vores mål i 

rigtig god stand. Der skal skiftes net i nogle mål 

inden sæsonen starter. 

• Forårssæsonen starter i ugen efter påske, det 

glæder alle sig til. Vi arbejder pt på at få det 

bedste tilbud sat sammen for flest mulige 

spillere, men de udforinger der er i år. 

• Den 6. april afholder vi inspirations dag for alle 

trænere fra 9-13.00, hvor Niels Dyngby fra 

Sønderjyske kommer. Vi ser frem til en lærerig 

dag. 

• Der bliver igen i år tilbudt tøj til alle spillere via 

kontingentet. Så vi håber alle er gode til at få 

betalt kontingent, det letter tøj bestillingen 

meget.  Der indkøbes bolde, overtræks trøjer 

m.m. 

• Lars Peter har deltaget i kursus omkring " børne 

klubben", vi har deltaget i et par DBU/ kommune 

møder. Det seneste i sidste uge havde stor fokus 

på frivilligheden. Der var oplæg fra en klub I 

Esbjerg, meget spændende hvordan de fik fat i 

de frivillige. 

• Banen i Bovrup bliver kridtet med hjælp fra 

kommunens robot første gang. Dette sker inden 

d. 18.3, for da har græs robotterne meldt deres 

ankomst. Så forhåbentlig kommer banen til at 

være lige så fin som den plejer. 

• Vi håber at have forårs sæsonen klar om 14 

dage. 



Havkajak: venter på forår sol og varme. Vi skal i 

svømmehallen på lørdag d. 9 Det er sidste gang før 

sæson start. 

Sæsonstart / standerhejs er Torsdag 4/4. 

Jens Hamann: intet nyt 
Anders: der arbejdes stadig på at få en måltavle i 
Bovrup – der er lavet budget, og søgt tilskud hos 
Fritidsrådet og foreningspuljen. Byggetilladelse afventer 
høring da sportspladsen ligger i landzone.  
Elin: Elin orienterer fra et møde om frivillighed, hvor en 
lille klub gav input til en anderledes måde at arbejde med 
pleje af frivillige.  
Morten: vi kan ikke få et modul til styring af varme via 
mobilen – vores varmepumper er for gamle.  
Morten har en del ting liggende, som han gerne vil have 
afleveret i forbindelse med udtrædelse af bestyrelsen. 
Morten fortsætter med at varetage tilsyn af hjertestarter 
og som kontaktperson.  
Klavs: intet nyt – holdene kører 

20.00  Pause  
 

Alle  

20.10  7) SUP Anders har talt med Mette omkring SUP – Jens sender 
kontaktoplysninger på tidligere trænere. Elin sender info 
om træningstider for fodbold.  

  

20.25 8) So-Me Der afholdes So-Me inspirationsaften d. 8. april. Hver 
afdeling inviterer relevante personer, og melder tilbage til 
Karsten med deltagere d. 1. april.  

 

20.45  8) Regnskab Regnskab gennemgået – Kirsten laver oversigt over 
udgifter til hjertestarter og toiletbygning, med henblik på 
at få de øvrige foreninger i området til at dække en del af 
omkostningerne.  

  

 Varnæsvigløb Der er pt. 69 tilmeldte.  

21.15 9) Evt.  Elin foreslår at flytte kåring af årets ildsjæl til et andet 
arrangement end juleafslutning. Evt. ifb. byfesten.  

 

   
  
Praktiske forhold:  
  

  

Bilag:  
  

  
  

Næste møde:  
  

 21. marts (generalforsamling), 17. april, 14. maj, 19. juni 

Punkter til kommende 
møder:  

 Udgifter hjertestarter / toiletbygning. Evaluering So-Me inspirationsaften. 

    

  

 


